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De Nestkastencommissie

De.controleurs beloofden vóór 1 november.de gegevens op te sturen. Onder-

getekende hoopt, dat de niet aanwezige controleurs zich hierbij zullen

aansluiten. Enkele ledem toonden interesse voor het ophangen van toren-

valkenkasten in Zuidelijk-Flevoland. Er zal onderzocht worden of hiertoe

een mogelijkheid aonwez ig is. Er werd voorts nog gesprpken over de

methodes tot hot weren van ringmus. en in de kqsten en over het KJW-aan-

bod kastjes ter vervanging of completering beschikbaar te stellen. On-

dergetekende hoopt op nog meer van zulke reacties i

J. v.d. Geld

De nestkastencommissie heeft op 10 oktober een vrij goed bezochte

“werkavond". De voorzitter, de heer J. van Dijk hield een

voor de aanwezige, toekoms ige nestkostencontroleurs wa rin hij over

se soorten bewoners sprak, de plaats van de kastjes, de registratie en

de controle. Wat het laatste betreft was de conclusie : om de tien da-

gen controleren, half april beginnen en doorgaan tot half juni. Bij een

eventueel tweede broedsel uiteraard doorgaan met controles. Bij verhin-

dering (vakanties !), moet tijdig de secretaris worden ingelicht, zodat

een invaller kan worden aangewezen.

Vervolgens werd het jaarverdlag 1967 behandeld en gesproken over het ko-

mende verslag waarin enige tabellen zullen moeten verdwijnen of moeten

worden ingekrompen. Het verslag zou anders 32 bladzijden beslaan.....


